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گزارش
» چمن « محل تلاقی چند خیابان بزرگ و پررفت و آمد شــهر 
اســت . از یک طرف به فدائیان اسلام یا نخریســی سابق و از 
طرف دیگر به بولوار مصلی می رسد و دو طرف آن هم خیابان 
های 17 شهریور و 22 بهمن قرار دارند اما چمن علاوه بر این 
ها انشعاباتی هم دارد که هرکدام برای خود خیابانی فرعی 
اما پر جمعیت هســتند؛ یاران، شــهید صدر و چهنو از همین 
فرعی ها هستند که همگی با هم کوی کارگران را به وجود می 
آورند.  از یک کاسب درباره وضعیت این محله و کمبودهایش 
می پرســیم که می گوید: هنگام بارندگی آب های ســطحی 
در این خیابان جمع می شــوند و مجبوریم گاهی خودمان با 
چوب دریچه های کانــال را باز و آب را تخلیــه کنیم . چندبار 
هم این موضوع رابه شهرداری اطلاع داده ایم اما هربار کار را 
خودمان انجام می دهیم . لطفا برای این مشکل فکری کنید.
آقای صبوحی یکی از ساکنان دیگر بولوار چمن است که با 
اشاره به ملکی در مجاورت مغازه خود توضیح می دهد: این 
ملک یک زمین خالی و بدون در و دیوار بود و بعد از این که 
از شهرداری نتیجه ای نگرفتیم با همت اهالی و همراهی 
مردم برای آن یک دیوار و در قرار داده شد تا از معضلات این 

محدوده کم شود . 
فرهادیان در پاسخ به گلایه مشترک این دو شهروند می گوید: 
این موضوع را در دستور کار خود قرار می دهیم اما چون الان 
در فصل سرما و بارندگی هستیم کار کردن در این زمینه سخت 
است و گاهی به دلیل بارندگی امکان پذیر نیست ، مطالعات 
آن را تا انتهای امسال برای اطلاع دقیق از مشکل انجام می 

دهیم و ابتدای سال آینده مشکل را رفع خواهیم کرد.

دستگاه شارژ من کارت و سطل زباله نداریم	 
یکی دیگر از کسبه هم می گوید: سرتا سر این پیاده رو را نگاه 
کنید، یک سطل زباله نیست، چرا؟ موضوع دیگر هم این که  

امکانات شارژ  من کارت وجود ندارد.
عباس اتحادی، سخنگوی سازمان اتوبوسرانی تاکید می کند: 
باجه های خرید و فروش بلیت که به عنوان شارژ من کارت مورد 
استفاده قرار می گرفت از شهر جمع آوری شده و به جای آن 
دستگاه های خود شارژ در برخی ایستگاه ها قرار گرفته و در 
تعدادی از خیابان ها نیز توسط برخی فروشگاه ها مانند سوپر 
مارکت ها این کار انجام می شود. قطعا در نزدیکی خیابان چمن 
این دستگاه های شارژ وجود دارد که با مراجعه به اپلیکیشن یا 

سایت شهر من می توانند نقشه آن را مشاهده کنند.
شهردار منطقه نیز در باره نصب سطل زباله بیان می کند: 

حتما در اسرع وقت نصب سطل های زباله انجام می شود.

پیاده روی خاکی در این منطقه توجیه ندارد	 
یکی دیگر از ساکنان چمن می گوید: پیاده رو ساخته اند اما پر 

از پستی و بلندی و شکستگی های آسفالت است، جدول ها 
خراب و باغچه ها هم خاکی هستند و وضعیت خوبی ندارند 
. وقتی این هزینه ها انجام شده چرا با این شکل پیاده رو را 

ساخته اند؟
فرهادیان شهردار منطقه 7 می گوید: واقعا در موقعیت فعلی 
وجود پیاده روهای خاکی در این منطقه هیچ توجیهی ندارد. 
اصلا این شرایط را قبول نــدارم و به هیچ وجه این شرایط 
مناسب این محله نیست و در اسرع وقت باید به آن رسیدگی 
شود . او تاکید می کند: تا پایان سال تمام پیاده روهای خاکی 

محلات کوی کارگران مناسب سازی خواهد شد.
آقای عبدالهی یکی از ساکنان قدیمی چمن هم می گوید: 
بعضی از معابر چمن و فرعی های آن آسفالت بسیار خرابی 
دارد که گاهی چاله ها در آن تبدیل به چاه شده . بیشتر کوچه 
های فرعی این مشکل را دارند . یک مشکل دیگر این محله 

هم نبود پارک است.
شهردار منطقه درباره آسفالت معابر با بررسی برنامه های 
آسفالت منطقه می گوید: ترمیم و روکش آسفالت معابر فرعی 
چمن در برنامه امسال قرار داشته و برخی از کوچه ها تا کنون 
انجام شده است و بقیه هم تا انتهای سال به طور کامل ترمیم 
خواهد شد . بعد از طرح مشکل نبود پارک و فضای سبز یکی 

از حاضران از ما می خواهد وضعیت تنها بوستان این محله را 
هم که به گفته خودش پاتوق معتادها شده ، از نزدیک ببینیم 
. پارک در نقطه ای قرار گرفته که یک طرف آن پشت خانه های 
مسکونی است و یک طرف آن هم زمینی خالی وجود دارد و 
مکان امنی برای معتادها شده، روی دیوارهای همان منازل 
رد سیاه آتش های شبانه به وضوح دیده می شود ، کمی که 
جلوتر می رویم ، سه کودک را می بینیم که در حال بازی در 
پارک هستند. آن ها جمعیت همراه را که می بینند کمی جا 
می خورند و جلو می آیند. شهردار از آن ها می پرسد: این آتش 
ها را چه کسی روشن کرده؟ که سه نفری با صدای بلند می 
گویند: معتادا، محمد ادامه می دهد: هر شب این جا هستند 
و ما برای همین صبح ها می آییم که نباشند. بعد از ظهر ها هم 
که می آیم برای بازی، باز هم هستند و می گویند از این جا برو 

و نمی گذارند بازی کنیم.
یکی از اعضای شورای اجتماعی محله می گوید: ما علاوه بر 
کمبود بوستان، نیازمند فضای ورزشی هم هستیم و تقریبا 
سهم این منطقه از زمین ورزشی صفر است. همین زمین 
خالی که در کنار این پارک است، مکان مناسبی برای ساخت 
زمین ورزشی است. چند مورد دیگر هم هست که می توانیم 
آن ها را هم ببینیم . بخشی از این املاک هم در اختیار دولت یا 

شهرداری است که می تواند فعلا به نفع مردم تبدیل به فضای 
ورزشی شود چون این جا امکانات نداریم اما تا دل تان بخواهد 

زمین خالی داریم.
فرهادیان در این باره می گوید: در هفته آینده، باید تکلیف 
این زمین ها مشخص شود، از مردم هم می خواهیم که برای 
زودتر به نتیجه رسیدن به ما کمک کنند، زمین مجاور پارک 
اگر مالک خصوصی داشته باشد به هرشکل که بتوانیم با او 
توافق می کنیم، یا باید دور زمین خود را دیوار کند یا با حفظ 
و رسمیت دادن به مالکیت شخصی آن ،زمینی ورزشی را به 
صورت موقتی تا زمانی که بخواهد استفاده کند در آن جا 
احداث می کنیم تا این بچه ها مشکلی از لحاظ زمین ورزشی 

نداشته باشند. 
یکی از ساکنان شهید صدر جلو می آید و می گوید: منزل ما 
دقیقا در مجاورت پمپ گاز است و به خاطر این پمپ ورودی 
محله ما از سمت بزرگراه را مسدود کــرده انــد. وقتی می 
خواهیم وارد صدر شویم باید نصف دنیا را دور بزنیم تا به خانه 

برسیم ، در صورتی که چند متری بیشتر فاصله ندارد.
فرهادیان دراین باره می گوید: جانمایی پمپ گاز و مسیر 
دسترسی به آن بر اساس مسائل ترافیکی و ایمنی طراحی 
شده و امکان جابه جایی آن وجود ندارد . بعد از صدر نوبت 

به یاران می رسد و در ابتدای تقاطع چمن و یاران به سراغ 
یک کارگاه جوشکاری آهن آلات می رویم که جوان جوشکار 
می گوید: لچکی ابتدای یاران مدت هاست که همین طور 
با سنگ ریزه و گراویه پوشانده شده و مشکلات زیادی برای 
مان به وجود آورده است. در کل چمن وقتی می گردید همه 
جا از این مدل لچکی ها می بینید که قبلا یکی دو درخت در 
آن کاشته شده بود و حالا خاکی و با شکل بسیار بدی باقی 
مانده است . البته بعضی از آن ها که مردم مراقبت خوبی 
داشته و در آن گل و گیاه کاشته اند وضعیت مناسبی دارد اما 
بقیه خراب هستند. فرهادیان در این باره توضیح می دهد: 
به معاون خدمات شهری منطقه دستور دادم همه این موارد 
را بررسی و اطلاعات آن را جمع آوری کند تا بتوانیم وضعیت 
آن ها را سر و سامان بدهیم . حتما  تا قبل از سال جدید این 

اتفاق رخ خواهد داد .
یکی دیگر از کسبه اظهار می کند: قبلا تیر چراغ برق مقابل 
منزل همسایه ما آن طرف خیابان بود که بعد از اعتراض او حالا 
به جلوی منزل ما منتقل شده و وقتی درخواست کنتور کردیم 
گفتند چون در حریم قرار دارید به شما کنتور تعلق نمی گیرد. 
خودشان تیر برق را جابه جا کرده اند و حالا می گویند ما در 
حریم برق هستیم ،خب منزل ما  این جا بوده ، خود اداره برق 

دقت می کرد که در حریم نباشد.
کاشی، سخنگوی شرکت توزیع برق مشهد در این باره توضیح 
می دهد: در این باره نمی توان بدون بررسی دقیق و میدانی 
اظهار نظر کرد، گاه به منازل تراس یا اتاقی اضافه و بعد برای 
آن محدوده تقاضای کنتور می شود که چون آن قسمت به 
تازگی در حریم قرار گرفته، امکان نصب انشعاب وجود ندارد 
اما اگر ادعای این شهروند درست باشد قطعا بررسی و در 
کوتاه ترین زمان مشکل را برطرف می کنیم اما بعید می دانم 
که این اتفاق رخ داده باشد . اطلاعات این مشترک دریافت 

و بررسی می شود.
آقای پاک فطرت آخرین نفری است که دربــاره مشکلات 
ترافیکی یاران صحبت می کند: در سه راهی یاران تصادفات 
بسیار زیادی رخ می دهد و هفته ای نیست که در این محل 
تصادف نداشته باشیم ، به نظرم نیاز به اصلاح هندسی داریم 
. در ضمن در حاشیه میدان صدر نیز مدرسه ای وجود دارد 
که در مجاورت آن فضای سبز کوچکی قرار گرفته اما با توجه 
به این که راه کنار این فضای سبز یک طرفه است ، دو باند 
برای آن در نظر گرفته شده که می توان با تعریض آن و بزرگ 
شدن فضای سبز، مکانی مناسب برای خانواده ها و بچه های 

مدرسه فراهم کرد.
شهردار منطقه 7 در پاسخ بیان می کند: اصلاحات هندسی 
نیازمند بررسی کارشناس ترافیکی منطقه است که اعلام شد 

تا بازدید هایی از این مکان ها انجام شود.

شصت و سومین تریبون محله خراسان رضوی مهمان اهالی کوی کارگران و خیابان چمن 

زمین هست، امکانات نیست 

تریبون محله63


